
Z á p i s n i c a 
zo  zasadnutia Obecného zastupiteľstva, konaného dňa 8.3.2021 o 18,00 h v zasadacej miestnosti 

Obecného úradu v Šintave  

prítomní: viď prezenčná listina 

bod 1) 
Zahájenie – určenie overovateľov zápisnice 

     Zasadnutie Obecného zastupiteľstva otvorila a viedla starostka obce Bc. Stanislava Režnáková, ktorá 
privítala prítomných poslancov a občanov obce.  Skonštatovala, že obecné zastupiteľstvo je 
uznášaniaschopné vo všetkých bodoch programu, nakoľko je prítomných 9 poslancov z celkového 
počtu 9.  

     Predsedajúca oboznámila prítomných s programom rokovania, za ktorý dala hlasovať. 
Výsledok hlasovania: prítomných 9, za 9 proti 0, zdržal sa 0 – návrh prijatý 
Návrh na doplnenie  do programu rokovania bod programu: 
-  Návrh zásad odmeňovania účinkujúcich pri občianskych obradoch a slávnostiach obce Šintava 

Výsledok hlasovania: prítomných 9, za 9 proti 0, zdržal sa 0 – návrh prijatý, tento bod bude zaradený 
ako č. 3b)  
Ďalej navrhla zlúčiť do jedného bodu bod 4) a bod 9) Správa o uskutočnených aktivitách v obci za rok 
2020 a Vyhodnotenie plánu investícií za rok 2020, predkladateľ návrhu poslanec Šimulčík. 
Výsledok hlasovania: prítomných 9, za 9 proti 0, zdržal sa 0 – návrh prijatý 
 
Návrh poslankyne Hanákovej na doplnenie bodu programu: 
Udelenie mimoriadnych odmien za pomoc v ZOS  Šintave počas COVID19 klientov 
Výsledok hlasovania: prítomných 9, za 9 proti 0, zdržal sa 0 – návrh prijatý, tento bod bude zaradený 
ako č. 9)  
 
     Za overovateľov zápisnice určila poslancov OZ Lenka Hanáková, Filip Tóth. 
 

bod 2) 
Kontrola plnenia uznesenia z predchádzajúceho zasadnutia 
     Kontrola plnenia uznesenia z predchádzajúceho zasadnutia bola zverejnená na webovom sídle obce 
a tvorí  prílohu zápisnice. 

     Hlasovanie za návrh na uznesenie č. 372 v znení: Obecné zastupiteľstvo v Šintave berie na vedomie 
kontrolu plnenia uznesenia z predchádzajúceho zasadnutia 
Výsledok hlasovania: prítomných 9 (Javor, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica,  Miklošík, Šimulčík, 

Tóth, Tvarožková) za 9 (Javor, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, Miklošík, Šimulčík, Tóth, 

Tvarožková), proti 0, zdržal sa  0 – návrh prijatý 

 
 

Bod 3) 
Návrh zásad odmeňovania poslancov, členov a tajomníkov komisií Obecného zastupiteľstva v Šintave 
 
     Návrh zásad odmeňovania  poslancov, členov a tajomníkov komisií Obecného zastupiteľstva v Šintave  

bol zverejnený na webovom sídle a tvorí prílohu tejto zápisnice.   

Predsedajúca informovala, že  požadované zmeny sú v zásadách zapracované.           

V rámci rozpravy vystúpila poslankyňa Jurašiková.  

     Po rozprave bolo zahájené hlasovanie za návrh na uznesenie č. 373 v znení: Obecné zastupiteľstvo 

v Šintave schvaľuje Zásady odmeňovania poslancov, členov a tajomníkov komisií Obecného 



zastupiteľstva v Šintave 
Výsledok hlasovania: prítomných 9 (Javor, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica,  Miklošík, Šimulčík, 

Tóth, Tvarožková) za 9 (Javor, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, Miklošík, Šimulčík, Tóth, 

Tvarožková), proti 0, zdržal sa  0 – návrh prijatý 

 

Bod 3b) 

Návrh zásad odmeňovania účinkujúcich pri občianskych obradoch a slávnostiach obce Šintava 
          Návrh zásad odmeňovania  účinkujúcich pri občianskych obradoch a slávnostiach obce Šintava  bol 

zverejnený na webovom sídle a tvorí prílohu tejto zápisnice.             

     Hlasovanie za návrh na uznesenie č. 374 v znení: Obecné zastupiteľstvo v Šintave schvaľuje Zásady 
odmeňovania účinkujúcich pri občianskych obradoch a slávnostiach obce Šintava 
 
Výsledok hlasovania: prítomných 9 (Javor, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica,  Miklošík, Šimulčík, 

Tóth, Tvarožková) za 9 (Javor, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, Miklošík, Šimulčík, Tóth, 

Tvarožková), proti 0, zdržal sa  0 – návrh prijatý 

 
 
Bod 4) 
Správa o uskutočnených aktivitách v obci za rok 2020 a vyhodnotenie plánu investícií za rok 2020  
     Správa o uskutočnených aktivitách v obci za rok 2020 bola zverejnená na webovom sídle obce a tvorí 
prílohu zápisnice. 

Predsedajúca doplnila správu o ďalšie aktivity – vitamínové balíčky, letáky seniorom kovid, leták 

ohľadne kanalizácie, dva projekty vyhlásené COOP Jednotou, tieto sa doplnia do správy. 

V rámci rozpravy poslanec Šimulčík. 

     Hlasovanie za návrh na uznesenie č. 375 v znení: Obecné zastupiteľstvo v Šintave berie na vedomie 
Správu o uskutočnených aktivitách v obci za rok 2020 
 

Výsledok hlasovania: prítomných 9 (Javor, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica,  Miklošík, Šimulčík, 

Tóth, Tvarožková) za 9 (Javor, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, Miklošík, Šimulčík, Tóth, 

Tvarožková), proti 0, zdržal sa  0 – návrh prijatý 

 

     V rámci ďalšej rozpravy predsedajúca vyhodnotila investície za rok 2020, (kanalizácia, vodovod 

Nitrianska, nové miestne komunikácie, dvor obecného úradu, strecha veslárskeho klubu, vizualizácia 

Dlhej ulici), poslanec Šimulčík prezentoval cez dataprojektor návrh na rozšírenie cesty,  priechodu pri 

tyčiach zboku pri Zariadení opatrovateľskej služby. 

 
Bod 5) 
Prerokovanie platového pomeru starostky obce Šintava   
              
     Predkladateľ bodu programu poslanec Kavoň  navrhol zvýšenie minimálneho platu starostky o 15%, 

zdôvodnil svoj návrh a predložil návrh na uznesenie v znení: Obecné zastupiteľstvo v Šintave schvaľuje na 
základe § 11 ods. 4 písm. i  zákona č. 369/1990 Z.z. o obecnom zriadení a § 4 ods.2, zákona číslo 
253/1994 Z.z. o právnom postavení a platových pomeroch starostov obcí a primátorov miest v znení 
neskorších predpisov zvýšenie minimálneho platu starostu o 15 %.  
 
     V rámci rozpravy vystúpil poslanec Šimulčík, ktorý prezentoval cez dataprojektor navýšenie platu 

starostky od začiatku volebného obdobia a navrhol tzv. 13 plat vo výške 8,33%. 



     V rámci rozpravy vystúpila poslankyňa Jurašiková, ktorá sa vyjadrila, že nemôže zaujať stanovisko 
k tomuto bodu, lebo je nedostatočne pripravený a nebude hlasovať. 
     Po rozprave bolo zahájené hlasovanie za návrh na uznesenie č. 376 v znení: Obecné zastupiteľstvo 

v Šintave schvaľuje na základe § 11 ods. 4 písm. i  zákona č. 369/1990 Z.z. o obecnom zriadení a § 4 
ods.2, zákona číslo 253/1994 Z.z. o právnom postavení a platových pomeroch starostov obcí a 
primátorov miest v znení neskorších predpisov zvýšenie minimálneho platu starostu o 15 %.  
 

Výsledok hlasovania: prítomných 8 (Javor, Hanáková, Kavoň, Matušica,  Miklošík, Šimulčík, Tóth, 

Tvarožková) za 6 (Javor, Hanáková,  Kavoň, Matušica, Miklošík, Tóth), proti 0, zdržal sa 2 (Šimulčík, 

Tvarožková) – návrh prijatý 

 
 
Bod 6) 
Rokovací poriadok komisií zriadených OZ v Šintave                 
     Predkladateľ bodu programu poslanec Kavoň navrhol vypracovanie rokovacieho poriadku pre komisie 
zriadené OZ, ktorý bude v súlade s právnym poriadkom Slovenskej republiky. 
     V rámci rozpravy vystúpili poslanci: Šimulčík, Kavoň, Matušica. Poslanec Šimulčík navrhol zmenu v časti 
uznesenia: ...... pre všetky komisie, ktoré sú zriadené OZ ...... 
     

Po rozprave bolo zahájené hlasovanie za návrh na uznesenie č. 377 v znení: Obecné zastupiteľstvo 
v Šintave poveruje OÚ v Šintave, aby zabezpečil vypracovanie rokovacieho poriadku pre všetky 
komisie, ktoré sú  zriadené OZ, ktorý bude v súlade s právnym poriadkom Slovenskej republiky 
 

Výsledok hlasovania: prítomných 9 (Javor, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica,  Miklošík, Šimulčík, 

Tóth, Tvarožková) za 6 (Javor, Jurašiková, Kavoň, Matušica, Miklošík, Tvarožková), proti 0, zdržal sa 3 

(Hanáková, Tóth, Šimulčík)   – návrh prijatý 

 
 
Bod 7) 
Polohovateľné postele do Zariadenia opatrovateľskej služby v Šintave     
 
      Predkladatelia bodu programu poslanci Hanáková, Tóth. Poslankyňa Hanáková zdôvodnila, že 
zakúpením postelí sa významne zmodernizuje zariadenie, komfort a kvalita života klientov v zariadení. 
Z dôvodu ochorenia kovid veľká časť klientov zostala imobilných. 

V rámci rozpravy vystúpili poslanci Tóth, Jurašiková, Šimulčík.   

V rámci rozpravy vedúca zariadenia Bc. Helena Straňáková odpovedala na otázky poslanca Šimulčíka. 

Po rozprave bolo zahájené hlasovanie za návrh na uznesenie č. 378 v znení: Obecné zastupiteľstvo 
v Šintave a)berie na vedomie návrh poslancov na nákup polohovateľných postelí do Zariadenia 
opatrovateľskej služby v Šintave, b) poveruje komisiu práce, sociálnych vecí a rodiny vypracovaním 
ponuky a komisiu finančnú a pre správu majetku obce vypracovaním stanoviska. 
Výsledok hlasovania: prítomných 9 (Javor, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica,  Miklošík, Šimulčík, 

Tóth, Tvarožková) za 9 (Javor, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, Miklošík, Šimulčík, Tóth, 

Tvarožková), proti 0, zdržal sa  0 – návrh prijatý 

 

 

 
 
 
 
 



 
Bod 8) 
Rozhodnutie Ústavného súdu SR IV.ÚS 51/2021-15 vo veci pokuty pre exstarostu  
     Rozhodnutie – uznesenie Ústavného súdu SR bolo zverejnená na webovom sídle obce a tvorí prílohu 
zápisnice. Predkladateľ bodu programu poslanec Šimulčík prezentoval cez dataprojektor niektoré časti 
uznesenia. 

V rámci rozpravy vystúpil poslanec Kavoň, ktorý cez dataprojektor prezentoval svoj názor. Tiež sa 

vyjadril, že nebude hlasovať v tomto bode. 

Po rozprave bolo zahájené hlasovanie za návrh na uznesenie č. 379 v znení: Obecné zastupiteľstvo 
v Šintave berie na vedomie Rozhodnutie Ústavného súdu SR  IV. ÚS 51/2021-15 
Výsledok hlasovania: prítomných 8 (Javor, Hanáková, Jurašiková, Matušica,  Miklošík, Šimulčík, Tóth, 

Tvarožková) za 8 (Javor, Hanáková, Jurašiková, Matušica, Miklošík, Šimulčík, Tóth, Tvarožková), proti 0, 

zdržal sa  0 – návrh prijatý 

 
 
Bod 9) 

Udelenie mimoriadnych odmien za pomoc v ZOS Šintave počas COVID19 klientov 
 
     Predkladateľka návrhu poslankyňa Hanáková informovala prítomných, že na zasadnutí komisie práce, 
sociálnych vecí a rodiny bola požiadavka, aby sa odmenili dobrovoľníci, ktorí boli ochotní vypomôcť a 
pracovať v zariadení opatrovateľskej služby v čase, keď boli  všetci klienti aj prevažná časť zamestnancov 
infikovaná výrusom COVID19. Jedná sa o p. Filipa Tótha, poslanca OZ a p. Bartošovú zo Serede. Navrhnutá 
odmena v sume 100,- € pre každého. 
V rámci rozpravy vystúpili poslanci Kavoň, Juršiková, Hanáková, predsedajúca sa vyjadrila, že do zariadenia 

chodili vypomáhať v kritickom období aj ďalší občania našej obce Erik Herceg, Matúš Markusek a plánuje 

verejné poďakovanie všetkým pomáhajúcim v čase krízy. 

Po rozprave bolo zahájené hlasovanie za návrh na uznesenie č. 380 v znení: Obecné zastupiteľstvo 
v Šintave schvaľuje odmenu pre dobrovoľníkov  počas karantény v Zariadení opatrovateľskej služby 
v Šintave p. Bartošovej a p. Tóthovi v sume po 100,- € 

Výsledok hlasovania: prítomných 9 (Javor, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica,  Miklošík, Šimulčík, 

Tóth, Tvarožková) za 8 (Javor, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, Miklošík, Šimulčík, Tvarožková), 

proti 0, zdržal sa  1 (Tóth) – návrh prijatý 

 
Bod 10) 
Zasadnutie OZ v máji 2021  
     
     Predkladateľ návrhu poslanec  Šimulčík zdôvodnil svoj návrh – ak by sa OZ uskutočnilo v mesiaci máj, 
bolo by možné schváliť záverečný účet obce za rok 2020. Následne by sme vedeli, koľko finančných 
prostriedkov môžeme ešte využiť na rozvoj obce v roku 2021. 
V rámci rozpravy vystúpili poslanci: Kavoň, Šimulčík, Jurašiková  
 

Poslanec Šimulčík predložil návrh na uznesenie č. 381 v znení Obecné zastupiteľstvo v Šintave 

schvaľuje zasadnutie OZ do 15.5.2021, na ďalšom termíne obecného zastupiteľstva sa dohodne na 

uskutočnenom OZ. 

Výsledok hlasovania: prítomných 9 (Javor, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica,  Miklošík, Šimulčík, 

Tóth, Tvarožková) za 8 (Javor, Hanáková, Jurašiková,  Matušica, Miklošík, Šimulčík, Tóth, Tvarožková), 

proti 0, zdržal sa  1 (Kavoň) – návrh prijatý 

 



Bod 11) 
Vyúčtovanie finančných prostriedkov pridelených na multifunkčné ihrisko v roku 2020 – Základná škola 
s materskou školou kráľa Svätopluka  v Šintave 
 

     Riaditeľka školy Mgr. Zuzana Endelová oboznámila prítomných s vyúčtovaním finančných 

prostriedkov pridelených na multifunkčné ihrisku v roku 2020. 

V rámci rozpravy vystúpil poslanec Kavoň. 

Po rozprave bolo zahájené hlasovanie za návrh na uznesenie č. 382 v znení: Obecné zastupiteľstvo 

v Šintave berie na vedomie vyúčtovanie finančných prostriedkov pridelených na multifunkčné 

ihrisko v roku 2020 predložené Základnou školou s materskou školou kráľa Svätopluka v Šintave, 

v súlade s VZN č. 21/2019, čl. 7, bod č. 1 

Výsledok hlasovania: prítomných 9 (Javor, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica,  Miklošík, Šimulčík, 

Tóth, Tvarožková) za 9 (Javor, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, Miklošík, Šimulčík, Tóth, 

Tvarožková), proti 0, zdržal sa  0 – návrh prijatý 

 
 

Bod 12) 
Oprava a budovanie športového areálu – Základná škola s materskou školou kráľa Svätopluka Šintava 
 

     Predkladateľka návrhu riaditeľka školy Mgr. Zuzana Endelová – cez dataprojektor prezentovala 

prítomným žiadosť o zapojenie sa do výzvy z Fondu na rozvoj športu – Výzva na predkladanie žiadostí 

o poskytnutie príspevku v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej 

infraštruktúry, oprávnený žiadateľ je obec. Jedná sa o zrekonštruovanie areálu, dvoch ihrísk a bežeckej 

dráhy na krátke trate na školskom dvore. Spolufinancovanie obce v prípade získania projektu je 50% 

všetkých nákladov, max. výška 55 000 € s DPH. Projekt je dobrou príležitosťou získať naraz väčší obnos 

financií a vybudovať športovú infraštruktúru v obci. 

V rámci rozpravy vystúpili poslanci: Kavoň, Matušica, Jurašiková, Tvarožková, Hanáková, poslanec 

Kavoň prezentácia cez dataprojektor:  podpora športu  – výdavky ročne. Ďalej v rámci rozpravy vystúpil 

za Radu školy p. Herceg, poslanci: Šimulčík, Kavoň, riaditeľka školy p. Endelová. 

Po rozprave bolo zahájené hlasovanie za návrh na uznesenie č. 383 v znení:  

Obecné zastupiteľstvo v Šintave  
I. berie na vedomie  
Dôvodovú správu k Návrhu na schválenie predloženia žiadosti o finančný príspevok, zabezpečenia 
realizácie projektu a spolufinancovania projektu s názvom „Multifunkčný športový areál“. 
Výsledok hlasovania: prítomných 9 (Javor, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica,  Miklošík, Šimulčík, 

Tóth, Tvarožková) za 6 (Javor, Jurašiková, Matušica, Šimulčík, Tóth, Tvarožková), proti 0, zdržal sa  3 

(Hanáková, Kavoň, Miklošík) – návrh prijatý 

 

II.   s ch v a ľ u j e 

predloženie žiadosti o finančný príspevok za účelom realizácie projektu „Multifunkčný športový 
areál“, realizovaného v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej 
infraštruktúry“ číslo 2020/001 výzvy Fondu na  podporu športu,  ktorého ciele sú v súlade s platným 
územným plánom obce Šintava. 
a) zabezpečenie realizácie projektu v súlade s podmienkami poskytnutia pomoci; 
b) zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného projektu vo výške 



do  57 000 eur (v súlade s podmienkami poskytnutia pomoci); 
Výsledok hlasovania: prítomných 9 (Javor, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica,  Miklošík, Šimulčík, 

Tóth, Tvarožková) za 6 (Javor, Jurašiková, Matušica, Šimulčík, Tóth, Tvarožková), proti 0, zdržal sa  3 

(Hanáková, Kavoň, Miklošík) – návrh prijatý 

 

III. v y z ý v a 

starostku obce, aby poverila riaditeľku školy vypracovaním projektu multifunkčného športového 
areálu a vecí s tým súvisiacich. 
Výsledok hlasovania: prítomných 9 (Javor, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica,  Miklošík, Šimulčík, 

Tóth, Tvarožková) za 7 (Javor, Hanáková, Jurašiková, Matušica, Šimulčík, Tóth, Tvarožková), proti 0, 

zdržal sa  2 (Kavoň, Miklošík) – návrh prijatý 

 
Bod 13) 
Oprava pamätníka kníhtlačiarne pri príležitosti jej 450. výročia – Základná škola s materskou školou 
kráľa Svätopluka Šintava 
 

     Predkladateľka návrhu riaditeľka školy Mgr. Zuzana Endelová oboznámila prítomných so žiadosťou 

o opravu a rekonštrukciu pamätníka na prvú kníhtlač v našej obci, nachádzajúci sa v areáli školy, je 

výrazne zničený, odpadáva obklad a na pamätnej tabuli nie je vidieť text. Oprava pamätníka 

svojpomocne v réžii školy. 

V rámci rozpravy vystúpili poslanci: Miklošík, Kavoň 

Po rozprave bolo zahájené hlasovanie za návrh na uznesenie č. 384 v znení: Obecné zastupiteľstvo 
v Šintave súhlasí s opravou pamätníka kníhtlače v areáli školy. Opravu zabezpečí škola z vlastných 
zdrojov 
Výsledok hlasovania: prítomných 9 (Javor, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica,  Miklošík, Šimulčík, 

Tóth, Tvarožková) za 9 (Javor, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, Miklošík, Šimulčík, Tóth, 

Tvarožková), proti 0, zdržal sa  0 – návrh prijatý 

 
 
Bod 14) 
Súhlas s realizáciou projektu TTSK Komunitná záhrada v Šintave – Základná škola s materskou školou 
v Šintave 
 

     Predsedajúca oboznámila prítomných so žiadosťou Rodičovského združenia pri ZŠ s MŠ kráľa 
Svätopluka Šintava o súhlas s realizáciou projektu Komunitná záhrada v Šintave. 
Riaditeľka školy informovala prítomných, že sa jedná  o vybudovanie altánku – eko učebňa pre žiakov, 
komunitná záhrada a zapojenie komunity, pestovanie kríkov, ovocných stromov. 
V rámci rozpravy vystúpili poslanci Hanáková, Šimulčík.  

Po rozprave bolo zahájené hlasovanie za návrh na uznesenie č. 385 v znení: Obecné zastupiteľstvo 
v Šintave schvaľuje realizáciu projektu OZ – rodičovské združenie pri ZŠ s MŠ kráľa Svätopluka Šintava 
na vybudovanie Komunitnej záhrady v areáli školy. 
 
Výsledok hlasovania: prítomných 9 (Javor, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica,  Miklošík, Šimulčík, 

Tóth, Tvarožková) za 9 (Javor, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, Miklošík, Šimulčík, Tóth, 

Tvarožková), proti 0, zdržal sa  0 – návrh prijatý 

 
 



Bod 15) 
Rôzne došlé žiadosti: 
 
15-1 Žiadosť Lodenice, spol. s r.o. Šintava 441 o prenájom obecných priestorov.  
Konateľka spoločnosti p. Tvarožková prezentovala cez dataprojektor vizualizáciu dotknutého priestoru a 
objektov. V rámci rozpravy vystúpil poslanec Kavoň. 

Hlasovanie za návrh na uznesenie č. 386 v znení: Obecné zastupiteľstvo v Šintave a) berie na vedomie 

žiadosť spoločnosti Lodenica, spol.  s r.o. Šintava 441 o nájom obecných priestorov – budova súpisné 

číslo 691, b) konštatuje, že sa jedná o prípad pri ktorom sa uplatní výnimočný postup nájmu majetku 

obce z dôvodu hodného osobitného  zreteľa, o ktorom rozhoduje Obecné zastupiteľstvo trojpätinovou 

väčšinou všetkých poslancov, pretože  prenájmom obecných priestorov sa  skvalitnia služby 

obyvateľom obce Šintava, c) schvaľuje v súlade §-om 9a, ods. 9, písm. c) zákona č. 138/1991 Zb 

o majetku obcí v znení  neskorších predpisov, spôsob prenájmu nehnuteľného majetku uplatnením 

výnimočného postupu ako prípad hodný osobitného zreteľa -  budova súpisné číslo 691, na pozemku 

parc.  č.  530/24, popis stavby – sklad,  na LV č. 1,  k.ú. Šintava, žiadateľovi Lodenica, spol. s r.o. Šintava 

č. 441, IČO 36246611. 

Výsledok hlasovania: prítomných 8 (Javor, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica,  Miklošík, Šimulčík, 

Tóth)  za 8 (Javor, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, Miklošík, Šimulčík, Tóth), proti 0, zdržal sa  

0  – návrh schválený 3/5 väčšinou všetkých poslancov 

 
 
15-2 Žiadosť Západoslovenskej distribučnej, a.s., Čulenova 6, Bratislava v zastúpení Hrachostav, s.r.o. 
Šintava č. 381 o súhlas so zriadením vecného bremena. 

Poslankyňa Jurašiková za komisiu výstavby doporučuje žiadosť schváliť. 

Hlasovanie za návrh na uznesenie č. 387 v znení: Obecné zastupiteľstvo v Šintave súhlasí so žiadosťou 

Západoslovenská distribučná, a.s. Čulenova 6, Bratislava, IČO 36361518 v zastúpení Hrachostav, 

s.r.o., Šintava č. 381, IČO 47592559 so zápisom vecného bremena  v prospech Západoslovenská 

distribučná a.s., právo uloženia inžinierských sietí a to NN vedenia na parcele „C“, parc.č. 1161/11 

k.ú. Šintava, vo vlastníctve obce Šintava. Jedná sa o pozemok v prenájme spoločnosti Hrachostav 

s.r.o. Šintava 381 a slúži ako prístupová komunikácia a koridor na uloženie IS pre IBV „Malé Sihote“ 

etapa I.-III. 

Výsledok hlasovania: prítomných 9 (Javor, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica,  Miklošík, Šimulčík, 

Tóth, Tvarožková) za 9 (Javor, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, Miklošík, Šimulčík, Tóth, 

Tvarožková), proti 0, zdržal sa  0 – návrh prijatý 

 
 
Bod 16) 
Informácie starostky (ústne) 
 

- informácia o skríningovom testovaní na covid19  v našej obci, zrealizovalo sa už siedme kolo 

testovania, 

- informácia o odstránení odpadu na „Patanskej ceste“ na podnet p. Majku, naplnili sa dva 

veľkokapacitné kontajnery, odpad odvezený na skládku odpadov Komplex-odpadová 

spoločnosť, zeminu chceme z plochy odstrániť, urobiť sedenie,  návrh na dve solárne kamery, 

rozpočet 7 tis. eur. , 

- p. Miloš Majko – na zelenú linka ministerstva ŽP dal podnet občan, odpad nie je od obyvateľov 

obce Šintava. Obec zareagovala a promptne odpad odstránila,  na druhý deň už znovu 

navozený odpad, treba si všímať priestor a zavolať políciu, keď tam niekoho vidia.  

- Poslankyňa Hanáková – som rada za takéto témy, pekná akcia sa podarila. 



 
Bod 17) 
Interpelácia poslancov 
 

               V rámci interpelácie vystúpili nasledovní poslanci: 

- Poslanec Šimulčík – informoval sa ohľadne reflektora na mólo, či je osvetlený celú noc, pri 

smetných nádobách na separovaný zber je tma, neosvetlený priestor, 

- Poslankyňa Tvarožková – tiež pripomienkovala osvetlenie pri kontajneroch na separovaný 

zber, v tej časti, v strede ulice nie je žiadne osvetlenie, 

- Poslankyňa Hanáková – čo je osvetlené smerom k mólu je len pozitívum, podporila návrh na 

osvetlenie pri kontajneroch,  

- Poslanec Matušica -  informoval sa, kedy sa otvorí skládka zeleného odpadu, oznámil 

prítomným, že sa chce stať ambasádorom  projektu a navrhol, že by si každý poslanec zobral 

jeden projekt,  kým bude ďalšie zastupiteľstvo, nech si každý premyslí, 

- Poslanec Kavoň – súhlasím s návrhom, dva roky čakám na diskusiu tohto typu, dva roky sme 

strávili nezmyslami, takto som si predstavoval spoluprácu, výborný nápad Roman, keby to 

takto uchopíme, hádam to dobehneme, ďalej sa informoval na kanalizácia s pánom Szabom, 

treba ho urgovať, ďalej tlmočil podnet občana, že na námestí je problém s miestnym 

rozhlasom, a záverom všetko najlepšie zaželal všetkým ženám! 

- Poslankyňa Hanáková – pripomienkovala miestnu komunikáciu Nitrianska smerom na 

Vinohrady, sú tam výtlky, treba žiadať o nápravu, ďalej na hrádzi chodia s autami, slušným 

spôsobom treba ich upozorniť a vyzvať. Okolo ČOV časť oplotenia smerom do „Ameriky“, aby 

sa vyčistil priestor. 

- Poslankyňa Tvarožková –  sa informovala, či sa zverejňujú všetky faktúry 

- Poslankyňa Jurašiková – pripomienkovala správu, čo sa týka odkanalizovania obecných budov, 

že nie je napojená na kanalizáciu žiadna obecná budova, konktétny objekt, 

- Poslanec Tóth – sa informoval, ako sme pokročili s domovom v oblasti naplnenia voľných miest 

v Zariadení opatrovateľskej služby, zverejniť voľné miesta v zariadení, 

- Starostka – informovala prítomných, že na úradnej tabuli je zverejnený územný plán obce, 

zmeny a doplnky č. 4, správa bude zaslaná aj  SMS rozhlasom. 

Na všetky interpelačné dotazy odpovedala starostka obce. 

 
Bod 18) 
Diskusia 
     V rámci diskusie nevystúpil žiaden občan. 

Bod 19) 
Z á v e r     

                    Záverom predsedajúca poďakovala prítomným za účasť a zasadnutie ukončila. Prílohou 

zápisnice je videozáznam zverejnený na webovom sídle obce: 

https://www.sintava.sk/samosprava/videozaznam-oz/rok-2021/ 

 

 

Zapísala: Bc. Slávka Dobišová 

 

       Bc. Stanislava Režnáková, starostka obce 

https://www.sintava.sk/samosprava/videozaznam-oz/rok-2021/

